
 

Til Rebild Kommune 

 

Høringssvar vedr skolekapacitet i Støvring by. 

 

Vi har afholdt et møde i juni 21 og et møde i august 21 med repræsentanter fra forvaltningen i Rebild 
Kommune vedr. skolestrukturen i Støvring by. I det udsendte materiale kan jeg se, at det er taget til 
efterretning, at Støvring Gymnasium ikke bruger sine udendørsfaciliteter efter undervisningens 
ophør kl. 15.55 (i materialet er noteret 15.30). 

VI har på møderne også fremlagt, at vi naturligvis gerne vil arbejde sammen med alle kommunens 
skoler. 

Vi har en række samarbejder med overbygningsdelen på Karensmindeskolen, som vi kan bygge 
videre på, og Støvring Gymnasium er særdeles interesserede i at fortsætte det gode samarbejde, 
som vi har haft. Vi kan og vi vil meget gerne naturligvis også arbejde sammen med en 
overbygningsskole med en anden placering, men der er meget, som går nemt, når eleverne kan gå 
frem og tilbage mellem de to bygninger i et frikvarter. 
 
Venlig hilsen 
 
Jytte Merete Knudsen 
Kst. rektor 


